
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 17. december 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 150
Planlægger ministeren at iværksætte nye indsatser for at løfte den særligt sår-
bare gruppe af kontanthjælpsmodtagere, som lider af angst og depression,
ind på arbejdsmarkedet, når kontanthjælpsloftet, 225-timers-reglen mv. gen-
indføres den 1. april 2016? Eller forventer ministeren, at de økonomiske inci-
tamenter, som ligger i aftalen af 18. november 2015 om kontanthjælp, i sig
selv er tilstrækkelige til at få denne særligt sårbare gruppe ind på arbejdsmar-
kedet? Der henvises til http://bm.dk/da/Aktuelt/Pressemeddelelser/Arkiv/
2015/11/Aftale%20om%20kontanthjaelp%20-%20det%20skal%20kunne
%20betale%20sig%20at%20arbejde.aspx

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Yildiz Ak-
dogan (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på yildiz.akdogan@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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